

Huaxia South Chinese School Weekly News

April 20, 2018

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周六（4月21号）中文学校照常上课。

本周活动：

1. 为学校智力运动会热身，欢迎各路高手、新手、超手本周六在 D110 教室切磋。我们从从 1:40 开始为大家提供水、咖啡和点心，欢迎大家自带棋牌来切磋交流。
2. 本周六（4月21号）春光明媚，学校将组织参加 Holmdel Day 活动，摆摊设点，既弘扬中华文化，也宣传推广华夏南部。地点是离学校大约十分钟的 Cross Farm Park (10 Long bridge Road and Route 520, Holmdel, NJ 07733). 11 点开始，欢迎大家在下午上课前来玩！现场有免费的充气弹跳屋。

下面是本周的通知：

1. 2018 华夏智力运动会将会于 5/20/2018 8 点 30 分 - 4 点 30 分。在桥水分校举办，现在开始网上报名，具体报名事宜请看附件。 报名截止日期为 5/13/2018.。华夏南部智力运动会总负责：赵巍副校长 WeiZhaoNJ@gmail.com。报名负责人：王剑卫先生 jianwei.wang@gmail.com。

比赛项目有： 围棋、象棋、国际象棋、桥牌、五子棋、国际跳棋、四国大战,升级和数独。学校会负责报名费和午餐，欢迎大家和孩子们一起来玩。

2.指尖的太阳- 杰出盲人少年钢琴家刘浩演奏会将于 5/4/2018 晚 8 时在 Rutgers Nicholas Music Center 举行，这将是一场感人的表演，不要错过激励孩子学习成长的机会！（详情见附件）通过中文学校报名可享 10%优惠，请于本周六到 PTA 桌找家长会副会长，副董事长赵昀联系购票。

3. 一转眼 4 月就快过完了，毕业季和欢庆季就在眼前，让我们准备一个精彩的毕业晚会来庆祝我们的成就！毕业典礼将在 6 月 16 日举行。请老师把节目报到秦颖家长会副会长 (eqin_2002@Yahoo.com) 那里，报名截止日期 5 月 19 日。谢谢！

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2018 年 4 月 20 日

特别声明：任何讲座内容仅代表作者本人观点，不代表华夏南部中文学校看点观点或立场。

Dear Huaxia Students, teachers and Parents,

The school will be on this Saturday (4/21).

This week's activities:

1. Hi everyone, please stop by D110 at 1:40 to play Go, Chess, Chinese chess, Checkers, bridge and Shengji this coming Saturday. Welcome to bring your own chess set, cards and etc. Coffee, water and snacks will be prepared.
2. Please join us at Cross Farm Park (10 Long Bridge Road and Route 520, Holmdel, NJ 07733) for Holmdel Day. They are free inflatable, games and more. The fun will start around 11AM.

Here's this week's news:

1. Huaxia Head Quarter mind- sports tournament will be hold at Bridge Water Huaxia Chinese School on 5/20/2018 from 8:30AM to 4:30PM. The games include Go, chess, Chinese chess, checkers, Backgammon, Student Sudoku, bridge and Shengji (a special card game). If you (students and parents) are interested, please contact Vice Principal Wei Zhao @ WeiZhaoNJ@gmail.com or Mr. Jason Wang @ jianwei.wang@gmail.com for registration. Please see attachment for more details.
2. Blind youth pianist, LiuHao's first Piano Concert in the United States, Sunshine from Fingertips will be held on 5/4/2018 at Nicholas Music Center. You can have 10%

discount when you buy ticket from school. Please contact Mr. Yun Zhao for tickets. Please see attachment for more details.

3. It's April! The end of school year is approaching. It's the time for graduation and celebration again. This year the school graduation ceremony will be held on 06/16, the last day of the school year. Please register your show programs to PTA Vice Chair Emily Qin at eqin_2002@Yahoo.com. The deadline is May 19.

See you all this coming Saturday!

With warm regards,
Joyce Chau
Huaxia South Chinese School Principal

4/20/2018

Special declaration: The content of the lecture only represents the speaker's own point of view. It does not represent the view and position of the Huaxia South Chinese School.